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Zapisnik  

(ekstrakt)  

Sa 3 (trece) redovne sednice za 2023. godinu, Komiteta za politiku i finansije, odrzanog dana 

20.03.2023 i ujedno predlaže sledeći: 

DNEVNI RED 

1. Razmatranje materijala Skupštine za 3. sednicu, 

2. Eventualno... 

 

Sastanak se održava u sali Skupštine opštine Dragaš. 

g.Uran Halimi - Ima li neko ko hoće da uzme reč ? Nastavljamo sa usvajanjem dnevnog reda, ko 

je za? 6 glasova, 0 protiv i 0 uzdržan. Usvaja se dnevni red. 

 

Tačka I - Razmatranje materijala Skupštine za 3. sednicu  

1. Plan rada (nastavak IV tačke sa prethodne sednice), 

2. Godišnji finansijski izvještaj od 1. januara do 31. decembra 2022. 

3. Usvajanje Pravilnika o utvrđivanju procedure za davanje na korišćenje 

nepokretnosti opštine manje od jedne (1) godine, 

4. Eventualno, 

 

g.Uran Halimi – Prelazimo na drugu tacku dnevnog reda Skupstine: Plan rada (nastavak IV tačke 

sa prethodne sednice), da li neko želi da uzme reč. Posto nema nastavljamo sa sledećeom tačkom 

dnevnog reda. 

- U okviru ove tačke imamo Godišnji finansijski izvještaj od 1. januara do 31. decembra 2022. 

Posto nema stavljam tačku dnevnog reda na glasanje ko je za? Sa 7 glasova za se usvaja se ova 

tačka dnevnog reda. 

- U okviru ove tačke imamo: Usvajanje Pravilnika o utvrđivanju procedure za davanje na 

korišćenje nepokretnosti opštine manje od jedne (1) godine, da li neko želi da uzme reč. 

- U okviru ove tačke imamo: Eventualno. Da li neko želi da uzme reč. Pošto nema, imamo 

nekoliko zahteva. Prvi zahtev dolazi od Centra za socijalni rad ja ću pročitati zahtev. Zahtev je 

upućen u vezi materijalne pomoći za porodicu koja vrši skrb Agim i Selina Skeraj iz sela 

Rence,  ova porodica je udomila dete. Na osnovu zakonskih obaveza i odgovornosti u vezi 

obezbeđivanja skrbne porodice,  ovo porodica je pokazala dobru volju i spremno za da udomi 

dete koje je iz opravdanih razloga bez roditeljskog staranja. Kao i decu koja su žrtve nasilja u 
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porodici kao i decu bez roditelja ili decu koja su napušteno od strane roditelja. U zahtevu ove 

porodice trenutno kažu da se staraju o jednom detetu. Tražimo od gore pomenutog naslova danas 

materijalno podrži sa finansijskom šumom od 1.200 EUR godišnje. Na način kako bi mogli 

adekvatno da izdržavam o dete. 

g.Bexhet Xheladini -  Poštovani prisutni, povodom ovog zahteva ove porodice koja je jedna od 

retkih skrbnih porodica na Kosovu. U vezi ovog pitanja ja sam pre nekoliko dana imao jedan 

sastanak u mojoj kancelariji predstavnika za decu bez roditeljskog staranja g.Valdete Krasniqi  sa 

svojom delegacijom. Nakon duge debate na koji su prisustvovali i određeni delegati, dogovorili 

smo se da ovaj porodici pomognemo jednom većom sumom nego prošle godine. Takođe to jeste 

i moje mišljenje da podržite ovu porodicu onako kako je podnela zahtev u ovom pisanom 

zahtevu. 

g.Uran Halimi – Pošto nema drugih disku tanata koje za da se pomogne ovaj porodici sa 

draženom sumom od 1.200 EUR mesečno. Koje za-7, protiv, uzdržan. Zahvaljujem na saradnji i 

vašoj podršci.  

Prelazimo na sledeći zahtev: na osnovnu potvrde koju sam priložio od strane škole “Xheladin 

Deda” iz Peći, potvrđuje se da moja ćerka Manjola Krasniqi, rodjena 2008 je učenica ove škole u 

osmom razredu, ja kao njen pratioce moram da putujem zajedno sa njom dva puta nedeljno iz 

razloga specifičnosti koju ima moja ćerka. Cilj ovog zahteva jeste da mi gore pomenuti naslov ili 

institucija omogući normalnu putovanje ili praćenje moje ćerke iz radnog mesta do škole. Što 

otprilike iznosi 240 km puta. Transfer ili transport moje ćerke do ove škole vršim privatnim 

automobilom i trošim oko 30 eura nedeljno. Koliko sam ja upoznat ovaj zahtev treba da uzme na 

razmatranje direktorat obrazovanja. A ja sam pročitao ovaj zahtev samo da bi ste i vi kao članovi 

komiteta bili upoznati. 

g.Bexhet Xhealdini - Imajući u vidu da ove godine direktorat obrazovanja nema subvencije, jer 

su subvencije prošle godine povučen od strane vlade, tako da će ova slika biti isplaćena od strane 

subvencija iz kategorije kancelarije predsednika opštine. Isto onako kako što smo uradili prošle 

godine. Može samo da se desi da suma bude povećana iz razloga zbog povećanja tržišnih cena. 

g.Uran Halimi -  Da li neko drugi želi da uzme reč ili da odlučimo da ove zahteve prenesemo 

predsedniku opštine na dalje Razmatranje i usvajanje u skladu sa zahtevima. 

g.Artan Loshaj -  ja želim samo da pitam da li se radi o su mi iznad 1.000 EUR ili ne. 

g.Uran Halimi - Suma koja se zahteva jeste oko 1.200 EUR godišnje. 

g.Artan Loshaj - Ja poznajem taj slučaj, ta devojčica zaista uopšte ne vidi ona je slepa. Ako je 

suma iznad 1.000 EUR i ako je potrebno da ovaj komitet odluči nije nikakav problem da 

zajednički pomognemo ovoj porodici. 

g.Uran Halimi -  Ako mislite da se ovoj porodici treba pomoći a mislim da i ja treba, onda 

stavljamo ove predloge ne glasanje. Ko je za-7, protiv, uzdržani. Pitanje jeste da se pomogne 

ovom čoveku sa traženom sumom. 
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- prelazimo na sledeći zahtev, koji dolazi od strane Crvenog krsta ogranak Dragaš, ovo je 

humanitarna organizacija koja radi na osnovu sedam načela. Crveni krst ima za obavezu da 

pomogne ljudima i ublaži njihove patnje i probleme. Radi na poštovanje ljudskog bića kao i 

poštovanje digniteta čoveka bez razlika na bilo kakve osnovi, političkoj, rasnoj, etničko i slično. 

Tako da ćemo naše aktivnosti razvijati u najboljoj meri kojoj možemo. Tražim od strane 

komiteta za politiku i finansije danas pomognete sa 2190 eura. Sve tražena sredstva se zahtevaju 

kako bi bila potrošena za naše aktivnosti to jest aktivnosti ogranka Crvenog krsta u dragašu. 

Crveni Krst nema finansijske dovoljne mogućnosti za pokrivanje svih aktivnosti tako da se 

obraćamo gore pomenutom naslovu za podršku povodom ovih finansijskih sredstava. Ovo 

sredstvo planiramo da u trošimo u humanitarne aktivnosti, kancelarijski-materijal, gorivo za 

vozila, realizaciju određenih projekata i slično tome, registracija vozila i slično.  

g.Bexhet Xheladini -  Ja sam odlučio da Crvenom krstu, organizaciji penzionera i organizaciji 

veterana rata OVK-a dam maksimalno dozvoljenu sumu koju imam i podjednako svima 970, 980 

ili 990 EUR. 

g.Uran Halimi -   da li ima primedbe ili dopune u vezi ove tačke dnevnog reda, i da li se slažete 

da ovaj zahtev takođe prebacimo predsedniku na dalje Razmatranje. Ko je za-7, protiv, uzdržani.  

- u nastavku imamo jedno obaveštenje, koje je poslato ne komitetu već direktoratu urbanizma u 

kome je uključilo i skupštinu opštine,  zahtev na korišćenje opštinske imovine za parcele 244 - 

01 katastarska zona Shajne. Katastarska parcela površine 25 ha.  Na osnovu energetske krize 

koja je u poslednje vreme I imajući u vidu zaštitu ambijenta mi kao kompanija smo planirali da 

izvršimo i realizujemo projekat solarnog parka sa jednom jačinom ili kapacitetom 30 do 40 mgv. 

Pomenuta parcela je itekako prikladna za realizaciju ovakvog projekta, tako da tražimo 

saglasnost od strane skupština opštine Dragaš da nam omogući korišćenje ove parcele. 

Skicu parcele kao i koordinate ćemo dostaviti u prilogu ovog zahteva. Ovo je jedan zahtev 

za  korišćenje opštinske imovine, imajući u vidu da je ovaj zahtev posla direktora tu urbanizma i 

katastra ja mislim da se treba ovaj zahtev proslediti istom direktoratu da odlučio daljim 

procedurama i da na kraju nam dostavi predlog o davanju saglasnosti za korišćenje ove parcele u 

smislu kako je i investitor tražio. Imajući u vidu da je solarna energija danas u zadnje vreme 

itekako tražena energija. Povodom ove tačke nećemo ništa glasati već vas samo Obaveštavam u 

ovom zahtevu imajući u vidu da će nas prateći procedure kasnije direktorat urbanizma upoznati 

sa ovim predmetom. 

- drugi zahteva nema, da li ima diskutanta, pošto nema drugih diskutanta proglašen ovaj sastanak 

završenim i ti mi zatvaram današnje zasedanje komiteta za politiku i finansije. 

 

 

Predsedavajući Komiteta: Uran Halimi  

___________________________ 


